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Editie 4 (2020-2021) : 28 januari 
 
Corona, balen… 
En jawel, om coronabesmetting met vooral de 
Britse mutatie zo veel mogelijk te voorkomen 
zitten we voorlopig nog zonder onze gezonde, 
sportieve en gezellige vrijetijdsbesteding. 
Balen, meer dan balen! Maar het is helaas niet 
anders. Onze jeugd kan nog lekker trainen en 
elkaar in onderlinge partijtjes uitdagen. Helaas 
geldt dat niet voor de senioren die niet of 
nauwelijks trainen, waarvoor er geen 
wedstrijden zijn en de kantine gesloten blijft. 
Hen rest op voetbalgebied nauwelijks iets 
anders dan voor de buis plaats te nemen om 
de door digitale supportersgeluiden 
aangemoedigde favoriete teams te volgen.   

 

 

 

 

 

 

 

Laten we hopen dat volgende week in de 
persconferentie weer wat versoepelingen 
worden aangekondigd. 

De KNVB heeft onlangs aangegeven dat in de 
week van 9 februari een besluit genomen 
wordt over het vervolg van de competitie. 
Daarbij zal een aantal scenario’s, zoals 
uitspelen van alleen de eerste competitiehelft, 
opdelen in halve poules waarbij er alsnog een 
hele competitie wordt gespeeld of 
organiseren van regionale competities,  
worden onderzocht. Uiteraard is men hierbij 
afhankelijk van de corona-maatregelen die 
door de overheid worden genomen. 

 

Financiën: begroting en contributie 
“Betaal ik daar nou mijn contributie voor?” is  
zo nu en dan een zucht die door ons wordt 
gehoord. En ja natuurlijk, het liefst zouden wij 
ieder lid naar rato de contributie terugbetalen 
van de maanden waarin niet is gevoetbald. 
Maar helaas, dan kunnen we tegelijkertijd de 
vereniging opheffen. In onze aan de ALV 
voorgelegde “coronabegroting”, konden we 
aangeven dat we door overheidsregelingen en 
voorzichtig financieel beleid op een tekort 
kwamen van ongeveer € 12.000. In die 
begroting waren we nog uitgegaan van een 
half seizoen voetballen.  

Gezien de huidige ontwikkelingen m.b.t. het 
coronavirus hebben we, mede op verzoek van 
de ALV, een begroting doorgerekend waarbij 
we er vanuit gaan dat er welllicht nog wel 
gevoetbald wordt maar dat de kantine de rest 
van het seizoen helaas gesloten blijft. Het 
geprognotiseerde tekort komt dan uit rond de 
€ 21.000. Dat valt wellicht (relatief) mee maar 
dat heeft met name ook te maken met minder 
personeelslasten, lagere c.q. vooruitgescho-
ven kosten, lagere afdrachten aan de KNVB en 
de eerder genoemde overheidssteun.  

 

Binnen het bestuur wordt continue de vinger 
aan de (financiële) pols gehouden. Op basis 
van de werkelijke uitkomsten zullen we aan 
het einde van het seizoen de mogelijkheden 
bekijken voor een eventuele (contributie) 
compensatie achteraf. 
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Voor wat betreft de contributie geldt dat het 
overgrote deel is overgemaakt. Momenteel 
zijn er helaas echter nog zo’n 25 leden die nog 
niet aan hun financiële verplichtingen hebben 
voldaan. Zij hebben een brief ontvangen met 
het verzoek om alsnog te betalen. Totdat zij 
betaald hebben kunnen ze niet meer aan 
trainingen en wedstrijden van onze vereniging 
deelnemen. Ook overschrijven naar een 
andere vereniging wordt door een zogeheten 
blokkade niet mogelijk.   

 

 

 

 

 

 

 

 

En: mochten financiële problemen de oorzaak 
zijn van de contributieachterstand laat het de 
penningmeester (mailadres: eenink@xs4all.nl) 
weten. Met elkaar komen we daar dan heus 
wel uit.  

 

Beleidsplan 
Onder de titel “Duurzaam presteren” hebben 
we, véél later dan we graag wilden, het   
beleidsplan voor de periode 2021 – 2025 
kunnen vaststellen. Daarvoor hebben we 
dankbaar gebruik gemaakt van de adviezen en 
de tekst die ons door de beleidscommissie 
bestaande uit Ruud Bloembergen, Frank 
Alexander en Gerard de Groot zijn aangereikt.  
Natuurlijk hebben we onze visie over hun 
advies met hen doorgesproken.  

 

Nu kunnen we het als bestuur dan wel met 
elkaar eens zijn over het geformuleerde 
beleid, maar dat hoeft natuurlijk niet te 
betekenen dat de leden er ook zo overdenken. 
Bij jullie kunnen vanzelfsprekend aanvullingen 
en bedenkingen spelen. We stellen jullie 
daarom graag in de gelegenheid om op het 
beleidsplan te reageren. Binnenkort zullen wij 
het plan op de site zetten en iedereen de 
gelegenheid geven om vóór 1 april te 
reageren.  

 

 

 
 

Verenigingsleden 
Vorig jaar hebben we het fenomeen 
“verenigingslid” ingevoerd. Bedoeling daarvan 
was een lidmaatschap te creëren voor leden 
van onze vereniging die niet actief de 
voetbalsport bedrijven.  

Op aangeven van een van onze leden blijkt er 
echter toch sprake van een kleine 
onvolkomenheid bij de invoering in relatie tot 
onze statuten. Daarom hebben we als bestuur 
ervoor gekozen om deze leden als onderdeel 
van hun verenigingslidmaatschap toch ook bij 
de KNVB aan te melden. De KNVB-bijdrage 
voor deze leden zal vanuit de betaalde 
contributie van deze leden betaald worden.  
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Online activiteiten, wie helpt mee? 
We hebben het al eerder geconstateerd: er is 
door corona, los van de jeugdtrainingen en 
onderlinge wedstrijdjes, “weinig B.S.C.!”.  

Wellicht bestaat er wel vanuit de jeugd of 
senioren belangstelling en/of  zijn er 
mogelijkheden voor online activiteiten. We  
denken dan bijvoorbeeld aan een sport- c.q. 
pub quiz, spelregelwedstrijden, het Rad van 
Fortuin en misschien zelfs huiswerk-
begeleiding.  

 

Als je hier ideeën over hebt of wil je hieraan 
meedoen en/of wil je helpen met organiseren 
of presenteren? Laat ons dat dan weten en 
stuur een mailtje naar  info@bsc68.nl.  

 

Rookvrije generatie 
Ieder kind moet de kans krijgen om rookvrij op 
te groeien. Op te groeien als een generatie die 
zélf kan en zal kiezen voor een gezonde, 
rookvrije toekomst, zonder in hun jonge jaren 
te worden geconfronteerd met tabaksrook en 
verleidingen om te gaan roken.  

Daaraan willen wij graag, in navolging van al 
heel veel sportverenigingen, een bijdrage 
leveren. Het gezonde voorbeeld uitdragen. 
Daarom stellen wij ons gehele sportpark met 
ingang van heden in als rookvrije zone.          

 

We willen hiermee rokers alleen maar vragen 
om op het sportpark niet meer te roken. Dit 
verbod geldt dan uiteraard zowel voor binnen 
(kantine, kleedkamers etc.) als buiten. Wij 
begrijpen dat dit wennen zal zijn. Maar we 
doen het met elkaar voor een goed doel! 

 

In dit kader is in het bestuur ook uitgebreid 
gesproken over hoe we dit zullen gaan 
handhaven. Een “rookpolitie” op zaterdag met 
mensen in hesjes lijkt ons niet wenselijk.  

Onze voorkeur heeft het dan ook om elkaar in 
voorkomende gevallen aan te spreken op het 
feit dat er op ons sportpark niet meer gerookt 
mag worden. Wij rekenen op jullie 
medewerking! 

 

Blijf gezond! 

Henk, Leo, Fred, Michael, Floor en Jan 

 

 

 

 

 

 


